
  

GÅ I DYBDEN MED HESTEBØNNER

Sådybden er meget vigtig for udbyttet i hestebønner. SEGES og Sagro er med to landmænd i
marken for at vurdere sådybden. For den ene landmand, Otto Lund, var det første år med
hestebønner, og han lægger hårdt fra land med 30 ha.

https://vimeo.com/266308507
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